



Wetlands are some of the most valuable ecosystems on Earth. Wetlands nurture rich biodiversity, and perform important functions such as climate regulation, carbon storage and sequestration, flood control, coastline protection, and water purification. Organised by Hong Kong Wetlands Conservation Association (HKWCA), "Wetland Conservation GO! Tertiary Eco-Ambassador Programme 2023", aims at raising the public knowledge and awareness of wetlands, thus promoting wetland conservation and fostering harmony of human and wetlands.

Programme Content

- Comprehensive indoor and outdoor trainings, and assessment
- Voluntary services Promotion of wetland conservation to the public

Target: All tertiary students

(No restrictions on Major subjects: Priorities given to environment-related Majors)

Quota: 30 students **Fee:** Free of charge

Trainings

Date	Content	Time
18/3/2023 (Sat)	 Indoor Training & Assessment: Introduction to Wetlands, Wetland Species Identification; Assessment 	10:00 - 16:30
25/3/2023 (Sat)	Outdoor Training I: • Learning Wetland Habitats and Wildlife (Part 1)	08:30 - 15:00
16/4/2023 (Sun)	Outdoor Training II: Interpretation Skills Ecological Photography Learning Wetland Habitats and Wildlife (Part 2) 	10:00 - 16:30

Details of the outdoor trainings and assessment will be announced in the first session of the trainings.

- Trainees who have completed the training and passed the assessment will become "Wetland Eco-Ambassadors" to promote wetland conservation to the public.
- Wetland Eco-Ambassadors with designated service hours will be awarded a certificate.
- Wetland Eco-Ambassadors will receive allowances for their participation in future environmental education and promotion services.



Enquiry: info@hkwca.org.hk Tel: 5547 9784 (HKWCA)



Organiser



Enrollment

Form



濕地是地球最重要的生態系統之一。濕地不單孕育豐富的生物多樣性, 更具有調節氣候、儲碳固碳、防洪、保護海岸線、淨水等重要功能。 「濕地保育 GO! 大專生生態大使計劃 2023」由香港濕地保育協會 (HKWCA)主辦,旨在提昇公眾對濕地的認識及關注,推廣濕地保育、人 類與濕地和諧共存。

計劃內容

• 課堂、戶外考察及考核

• 義工服務 - 向公眾推廣濕地保育

對象:各大專院校之學生

(不限選修學科: 環境相關學科優先)

名額:30人 **費用**:全免

訓練內容

日期	內容	時間
3月18日 (六)	室內訓練及考核:	10:00 - 16:30
3月25日 (六)	戶外考察↓: ○ 認識濕地生境及生物 (第一節)	08:30 - 15:00
4月16日 (日)	戶外考察 Ⅱ:。 學習導賞技巧。 生態攝影。 認識濕地生境及生物 (第二節)	10:00 - 16:30

戶外考察及考核之詳情將於第一節訓練公佈

- 完成訓練並通過考核之學員可成為「濕地生態大使」,向市民推廣濕地保育。
- 參與指定時數服務之「濕地生態大使」 可獲發證書。
- 「濕地生態大使」參與往後之環境教育推廣服務可獲津貼。

截止報名日期:2023年3月3日(五)

報名表格







查詢:info@hkwca.org.hk 電話:5547 9784 (HKWCA)